

★ Pok Oi Hospital - Chan Ping Memorial Neighbourhood Elderly Centre organized the elderly carnival “Health Festival” on 1-12-2012

“Wheat Grass Planting, Healthy Food and Healthy Life!”

This is our slogan!! Tin Shui Estate in Tin Shui Wai and the Pok Oi Hospital Chan Ping Memorial Neighbourhood Elderly Centre held this Carnival on 1-12-2012. Many people give Like👍 to our booth and wheat grass doll. Children wanted to make a wheat grass doll by themselves. A father brought his son here to talk about the fun of his previous planting work in the field, recalling a lot of pleasant memories.

250 residents participated at our booth—seed matching and wheat grass pot planting. The exhibition board on wheat grass played a big role in delivering the healthy message. Please enjoy our photos.

博愛醫院陳平紀念長者鄰舍中心舉辦的長者「為健康喝采」嘉年華 1-12-2012

「蜜密種，麥麥草，健康身體好」

這就是我們的口號！！當天在天水圍天瑞邨與博愛醫院陳平紀念長者鄰舍中心一起舉行嘉年華會，開始前，已吸引不少圍觀者看著我們攤位上的草頭娃娃俾 Like👍，小朋友都說想自己也來做一個，有爸爸帶住仔仔來說以前種田時的樂趣，勾起他很多回憶。



下午 1:30 開始，已經有很多人排隊了，今次大概有 250 人參加我們的攤位遊戲 — 種子與盆栽配對和親自種植小麥盆栽體驗，當中我們運用輕鬆愉快的方法及工作人員的講解，將健康訊息帶給他們，當然還有我們的小麥草資訊站啦，你睇相片就知道啦。





Exhibition board on wheat grass played a big role in delivering the healthy message. Like👍

小麥草資訊板發揮了大作用呀，Like👍

Very enthusiastic!!
相當踴躍喎!!

